
Interviu cu Jeremy Sapina : "Rapid este un club mare in Europa si sunt fericit ca joc aici "
Miercuri, 11 Martie 2015 22:06

Fundasul central francez in varsta de 30 de ani , Jeremy Sapina , unul din jucatorii noi veniti in
pauza de iarna la Rapid , ne-a impartasit intr-un interviu viziunea sa despre cariera sa , si
returul de campionat , in care Rapidul trebuie sa se salveze de la retrogadare.

  

El are un CV impresionant , bifand echipe precum : Nancy , Mouscron , Maritimo si Mons.

  

    

                            

          

Salut Jeremy , si bine ai venit la Rapid !
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  Reporter : Spune-mi mai intai pe scurt , de ce si cum ai inceput sa joci fotbal ?  

Jeremy Sapina : Tatal meu a fost fotbalist , apoi antrenor , si chiar antrenorul meu . Fotbalul a
fost la inceput doar un hobby pentru mine si apoi munca mea.

  

  

R : La ce te-ai gandit cand ai primit oferta de la Rapid ?Ce stiai despre Rapid si Romania
inainte de aceasta oferta ?

  

JS: Am fost foarte fericit pentru ca este o provocare foarte mare pentru mine sa joc pentru
Rapid, de aceea am si acceptat aceasta oferta, pentru ca imi plac provocarile .Rapid este un
club mare in Europa si sunt foarte fericit sa joc aici . Este adevarat ca nu stiam foarte multe
despre Romania , doar numele capitalei , insa romanii sunt niste oameni foarte simpatici .

      

  

R: Rapid este intr-o situatie dificila in clasament . Se afla pe un loc retrogadabil , si are in
componenta multi jucatori noi . Crezi ca va reusi Rapidul salvarea in aceste conditii ? Tu ce
obiectiv personal ai?

  

JS: Cred ca este foarte posibil sa ne indeplinim obiectivu, , si anume salvarea de la retrogadare
. In ultimile jocuri am jucat cu mult curaj , si cu aceasta mentalitate vom reusi sa salvam echipa .
Ambitia mea e sa ajuta echipa la maximum .
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R: Cum este noua echipa ? Cum comunici cu noii tai colegi ?Se poate spune ca este o echipa
"multiculturala" .

  

JS : Da , evident. Este o echipa multiculturala, dar toti vorbim aceeasi limba , fotbalul .Asta este
cel mai important .. Toti vorbim limba engleza , si nu este nicio problema de comunicare .

  

  

R: Stii ceva despre rivalele Rapidului , Steaua si Dinamo ? Suporterii sunt aici foarte pasionali ,
asteapta un an intreg aceste meciuri .Stiai ceva despre fani inainte sa semnezi ?

  

JS: Stiam cate ceva despre fanii Rapidului , si stiam despre derby-ul cu Steaua. Este placut
pentru un jucator profesionist sa joace in fata multor spectatori  . In primul rand echipa este
reprezentata de fanii ei , apoi de jucatorii ei.

  

  

R: In final ,ce doresti sa le transmiti suporterilor giulesteni ?

  

JS: Aveti incredere in noi pentru ca putem salva echipa ! Hai Rapid !

  

  

R: Multumesc Jeremy , si mult noroc !
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JS:Multumesc si eu !

  

  

  

Interviu realizat pentru Total Media News de : Duta Gini-Andrei
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